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ZÁPIS 
 

ze 7. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 16.10.2023 

 

Přítomni:       17:00 Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D., 

                      Ing. Kamil Vavřinec Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková, Ing. Jakob Hurrle, Ph.D.,  

                      Mgr. Jiří Knitl, Mgr. Hana Šišková, Ing. Jiří Štěpán, Pavel Škarecký, Martin Tománek,  

                      PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož,  

                      JUDr. Tomáš Vavřinec, Mgr. Jiří Hejnic, Ing. Jan Ladin, Josef Neuberg, 

                      Bc. Ondřej Melena, Ing. arch. Matěj Čunát, Bc. Sylva Svobodová, RNDr. Pavel Řepa,  

                      Radek Mikšík, Mgr. Martin Suchánek 

                      17:11 Ing. Adam Kalous 

                      17:24 doc. PhDr. Richard Biegel, Ph.D. 

 

Omluveni:    Jana Machová, Pavlína Lacková, Pavel Zelenka, Pavel Vyhnánek, M.A.   

Přizváni:           

Předsedající: Mgr. Jan Čižinský   

Ověřovatelé:  Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek 

 

 Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17.03 hodin. 

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1.  Zahájení, volba návrhového a volebního výboru 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož,  

PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Ing. Jiří Štěpán. 

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož. 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Hlasování: 22/0/0/1 

Usnesení bylo Projednáno 

Pořadí bodu na programu: 1. 

 
 

2.  Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl zařadit do programu 2 materiály, který byly dodány po schválení řádného 

programu:  

0261 - k poskytnutí individuálních dotací v oblasti sociální a zdravotní dle žádostí podaných v září 2023 

0257 - k plánované rekonstrukci ulice Jankovcova 

Starosta Mgr. Jan Čižinský doporučuje hlasovat o upraveném programu, včetně návrhu č. 0261 a 0257, jako celku a 

zároveň vznesl dotaz, zda jsou nějaké pozměňující návrhy k předloženému programu.  

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném programu.  

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát uvádí do zápisu, že hlasoval PRO.  

Hlasování:  S 22/0/0/1 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl předřadit návrh č. 0257 - k plánované rekonstrukci ulice Jankovcova (tento návrh 

se bude projednávat po 1. bloku  - Dotazy a připomínky občanů 1)  a nechal o tom hlasovat.  

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát uvádí do zápisu, že hlasoval PRO.  

Hlasování: S 22/0/0/1 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Hlasování: 22/0/0/1 

Usnesení bylo Projednáno 

Pořadí bodu na programu: 2. 
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3.  Připomínky k zápisu z předešlého jednání Z MČ P7 

Bez připomínek 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Pořadí bodu na programu: 3. 

 
 

4.  Dotazy a připomínky občanů 1 

Občan P7 se dotazuje: na situaci ohledně sdílených kol a elektrokoloběžek, zároveň upozornil na to, že leží na 

chodníku. A dále se ptá na problematiku s dopravními sloupky konkrétně v ulici V Háji. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 

 

Občan P7 dodává, že místo toho, aby Městská policie Praha řešila přestupky za jízdu na sdílených 

elektrokoloběžekách, řeší místo toho zavřené ulice u škol (projekt Školní ulice). Městská policie Praha tím tak nemá 

dostatek kapacity, aby hlídala provoz elektrokoloběžek. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 

 

Občan P7 dále dodává, že špatně odložené elektrokoloběžky působí esteticky špatně, ale hlavně ohrožují bezpečnost 

provozu a uvádí, že městský policista má zákon (Zákon o vymahatelnosti), aby uživatelé neohrožovali bezpečnost 

silničního provozu a dodává, že město Praha to nemá zakazovat či regulovat počet sdílených elektrokoloběžek, když 

je většina uživatelů využívá správně. A podotýká, že samozřejmě chápe, že Městská policie Praha nemůže být všude, 

pokud by se více zaměřila na problematiku jízd elektrokoloběžek ve městě například na úkor zda je pes na vodítku 

ano nebo ne. 

Diskuze: J. Neuberg, Mgr. J. Čižinský  

 

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Adam Kalous. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o třetím příspěvku občana P7 do diskuze. 

Hlasování: S 24/0/0/0 

Občan P7 se zajímá: jestli Městská policie Praha eviduje statistiku prohřešků jízd na sdílených elektrokoloběžkách. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 

 

Občan P7 se vyjadřuje k: parkovacímu stání v okolí Jankovcova, ke snížení parkovacích stání o 208 parkovacích míst 

a poukazuje na problematiku parkovacího stání rezidentů (v ulici V Háji), a poukazuje, jaké budou následující kroky 

ohledně parkování v ulici Jankovcova. A dále se ptá, jak řeší podněty ohledně problematiky parkování Městská 

policie Praha.     

Diskuze: Mgr. Jan Čižinský 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin informuje, že online přenos 7. řádného jednání Zastupitelstva MČ 

Praha 7 má technické komplikace. 

 

Bod jednání: K plánované rekonstrukci ulice Jankovcova – projednávání tohoto návrhu bylo z technických důvodů 

přerušeno. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 

 
 

5.  Dotazy a připomínky občanů 2  

Bez dotazů 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 5. 
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6. 0082/23-Z ke snížení počtu funkcí s účinností od 01.11.2023, pro které budou členové Zastupitelstva MČ Praha 

7 uvolněni pro volební období 2022 - 2026  

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 doc. PhDr. Richard Biegel, Ph.D. 

Diskuze: Mgr. J. Hejnic, Ing. K. V. Mareš, Ing. J. Ladin, Mgr. J. Čižinský 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát uvádí do zápisu, že hlasoval PRO.  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/3/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 

 
 

7. 0083/23-Z k Memorandu o spolupráci hlavního města Prahy a MČ Praha 7 při zajištění nestavební údržby 

pozemních komunikací na území hl. m. Prahy 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Diskuze: Bc. O. Melena, Mgr. J. Čižinský 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát uvádí do zápisu, že hlasoval PRO. 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor rozvoje a péče o veřejný 

prostor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 
 

8. 0084/23-Z k plánované rekonstrukci ulice Jankovcova 

Z technických důvodů bylo projednávání přerušeno. Návrh byl projednán po přerušení bodu (číslo usnesení: 

0085/23-Z) k návrhu na pořízení změny Územního plánu hl. m. Prahy zkráceným postupem pro soubor 

pozemků v k. ú. Holešovice umístěných v severozápadní části areálu TJ Lokomotiva Praha při ulici U 

Městských domů 

Předložil člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic (původní návrh viz. příloha zápisu). 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., Mgr. J. Čižinský, občané P7, Ing. J. Ladin, Mgr. J. Knitl, 

Ing. arch. M. Čunát, M. Tománek, Mgr. J. Hejnic 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o  3. příspěvku  PhDr. Ing. arch. Lenky Burgerové, Ph. D. a o svém 3. 

příspěvku do diskuze. 

Hlasování: 24/0/0/1 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Mgr. Jiřího Hejnice, o svém 4. příspěvku, a o 4. příspěvku 

PhDr. Ing. arch. Lenky Burgerové, Ph. D. do diskuze. 

Hlasování: 23/0/0/2 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 5. příspěvku PhDr. Ing. arch. Lenky Burgerové, Ph. D. a o svém 5. 

příspěvku do diskuze. 

Hlasování: 22/0/0/3 

 

Místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph. D. předložila protinávrh:  

I. konstatuje, 

1. že projekt "Jankovcova, Praha 7, č. akce 999321" je projektem Technické správy komunikací hlavního 

města Prahy, a.s. Projekční práce byly zahájeny již v roce 2016 

2. že aktuálně je projekt ve stupni dokumentace pro územní rozhodnutí. Aktuálně projednávané územní řízení, 

které je v procesu odvolání, se týká výhradně přeložek a nového umístění sítí technické infrastruktury v ulici 

Jankovcova. 

3. že pro MČ je prioritní řešení části ulice Jankovcova v úseku ul. Na Maninách – Argentinská na místě trasy 

bývalé vlečky  

4. že cílem projektu Jankovcova je z důvodu nevyhovujícího stavu komunikací a uličního profilu a změny 

funkce okolních pozemků a nové výstavby v dané lokalitě. Vytvoření kvalitního městského prostředí tj. 

doplnění chybějících chodníků, přechodů a stromů a zajištění dobré obslužnosti MHD vzhledem k nově 

plánovaným projektům, zejména nové Základní školy Jana Vodňanského. 

5. dne 10. 10. 2023 obdržela městská část Praha 7 kopii petice podepsanou celkem 339 občany, z nichž 193 

neuvedlo jméno, příjmení anebo bydliště ve smyslu § 4 odst. 1 věta druhá zákona č. 85/1990 Sb., o právu 

petičním, v platném znění   
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6. v petici občané žádají, aby byla zajištěna změna projektu tak, aby byla zachována příčná parkovací stání 

alespoň v úseku od zastávky MHD V Přístavu po Přístavní ulici, a dále občané žádají, aby byla oblast 

dopravy a parkování zařazena do Strategie MČ Praha 7 

 

II. bere na vědomí 

1. petici za změnu návrhu rekonstrukce ulice Jankovcova 

 

III. ukládá 

1. Radě MČ Praha 7 uspořádat veřejné projednání nad tématem ul. Jankovcova 

Termín: 30. 6. 2024 

Zodpovídá: Mgr. Jan Čižinský, starosta 

Řeší: Mgr. Jan Čižinský, starosta 

 

2. informovat petiční výbor o usnesení Zastupitelstva městské části Praha 7 

Zodpovídá: Mgr. Alena Glasová, vedoucí odboru OPV 

Řeší: Mgr. Alena Glasová, vedoucí odboru OPV 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku Mgr. Jiřího Hejnice a o svém 6. příspěvku do diskuze.  

Hlasování: 23/0/0/2 

 

Předkladatel návrhu Mgr. Jiří Hejnic, člen Zastupitelstva MČ Praha 7 tento návrh neakceptoval a požádal o setkání 

zástupců všech politických klubů. 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vyhlásil 5 minut přestávku na poradu zástupců politických klubů. 

 

Pokračování v 19:23. 

Předkladatel návrhu Mgr. Jiří Hejnic, člen Zastupitelstva MČ Praha 7 požádal o zanesení alespoň některých bodů 

z původního návrhu usnesení.  

 

Předseda návrhového výboru Mgr. et. Mgr. Vladan Brož přednesl protinávrh místostarostky PhDr. Ing. arch. Lenky 

Burgerové, Ph. D. 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o protinávrhu místostarostky PhDr. Ing. arch. Lenky Burgerové, Ph. D. 

 

Hlasování S 18/0/6/1 

 

Usnesení bylo upraveno dle schváleného protinávrhu 

 Předkladatel: Mgr. Jiří Hejnic 

Zpracoval: Společně pro Prahu 7 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 18/0/6/1 

Usnesení bylo upraveno dle schváleného protinávrhu 

Pořadí bodu na programu: 8. 

 
 

9. 0085/23-Z k návrhu na pořízení změny Územního plánu hl. m. Prahy zkráceným postupem pro soubor 

pozemků v k. ú. Holešovice umístěných v severozápadní části areálu TJ Lokomotiva Praha při ulici U 

Městských domů 

Předložila místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Hejnic, Ing. J. Ladin 

Projednávání tohoto návrhu bylo přerušeno z důvodu dodání vizualizace. 

 

Pokračování projednávání tohoto bodu bylo v 19:28. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Bc. O. Melena, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph. D., Mgr. J. Hejnic, Ing. J. Štěpán, 

J. Neuberg, Mgr. Et Mgr. V. Brož, Mgr. J. Knitl, Ing. arch. M. Čunát 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o  3. příspěvku  PhDr. Ing. arch. Lenky Burgerové, Ph. D. a o svém 3. 

příspěvku do diskuze. 

Hlasování: 21/0/0/4 

 



  ZÁPIS ze 7 jednání Zastupitelstva  městské části Praha 7, které se konalo dne 16.10.2023   5 z 7 

Místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph. D. požádala o úpravu v předloženém návrhu usnesení 

v souvislosti se stanovením koeficientu zeleně. 

 

Místostarostka PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph. D. upravila v předloženém návrhu usnesení text takto:  

 

v bodě I. konstatuje, že 1. …s kódem míry využití S s koeficientem podlahových ploch 2, 6 a koeficientem zeleně o 

hodnotě 0,25 … 

v bodě II. žádá investora…..nejpozději do ½ roku od předání… 

v bodě III. souhlasí 2. ……… s tim, že kód míry využití území bude stanoven na S s koeficientem podlahových 

ploch 2,6 a koeficientem zeleně o hodnotě 0,25 

Přílohy byly opraveny on-line 

 

Předseda návrhového výboru Mgr. et. Mgr. Vladan Brož přednesl upravený návrh místostarostky PhDr. Ing. arch. 

Lenky Burgerové, Ph. D. … a doplňující návrh starosty Mgr. Jana Čižinského: doplnit bod  V. vyzývá 

1.  společnost ACS P7 

1. k jednání o smlouvě o spolupráci s MČ P7 a se sousedním SVJ U Městských domů 46 

2. k informování MČ P7 o výsledcích těchto jednání do 30.11.2023 

Místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph. D. tento návrh akceptovala a nechala doplnit  v předloženém  

návrhu usnesení bod V. vyzývá… 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vyhlásil 5 minutovou přestávku na úpravu návrhu. 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném návrhu usnesení. 

 Předkladatel: MISTA PhDr. Ing. arch. Lenka 

Burgerová, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor rozvoje a péče o veřejný 

prostor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/3/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 

  

10. 0086/23-Z k zařazení nové investiční akce s názvem pořízení herních a sportovních prvků do upraveného 

rozpočtu výdajů MČ Praha 7 v rozpočtovém roce 2023 - v celkovém objemu finančních prostředků 45 072,50 

Kč (rozpočtově 45,10 tis. Kč)  

Předložil radní Martin Tománek  

Předkladatel: RAD Martin Tománek 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 

 
 

11. 0087/23-Z k poskytnutí individuálních dotací v oblasti sociální a zdravotní dle žádostí podaných v červnu 2023 

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D 

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor sociálního začleňování 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 
 

12. 0088/23-Z k informaci o čerpání finančních prostředků z Humanitního fondu v 1. pololetí 2023  

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D 

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor sociálních věcí 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 
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13. 0089/23-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 6. a 7. jednáním Zastupitelstva v roce 2023  

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 

 
 

14. 0090/23-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 6. a 7. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 14. 

 
 

15. 0091/23-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 6. a 7. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: PŘED FV Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 15. 

 
 

16. 0092/23-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 6. a 7. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023  

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 

Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 16. 

 
 

17. 0093/23-Z k poskytnutí individuálních dotací v oblasti sociální a zdravotní dle žádostí podaných v září 2023  

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D  

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor sociálního začleňování 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 17. 

 
 

18.  R ů z n é 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic shrnuje celkové projednání ohledně parkování v ulici Jankovcova a 

na petici „Za změnu návrhu rekonstrukce ulice Jankovcova“. Slib MČ Prahy 7, že do léta roku 2024 proběhne debata 

s občany – ochota MČ Praha 7 hájit zájmy občanů z hlediska parkování je podle člena Zastupitelstva MČ Praha 7 

Mgr. Jiřího Hejnice nulová. A dále vyjadřuje znepokojení z protinávrhu, že nedokázal akceptovat skutečná fakta, 

která byla v původním návrhu.  

Diskuze: M. Tománek, Mgr. J. Čižinský 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic dále vznesl dotaz proč 1. jednání s občany ohledně parkování v ulici 

Jankovcova má proběhnout až v roce 2024, když vznikla zveřejněná studie již v roce 2016.  

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

 

Pořadí bodu na programu: 18. 
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19.  Z á v ě r 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 19. 

 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 ve 20.25 hodin. 

Přílohy: Hlasování 

 

 

 

 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 

 

 

Ověřovatelé:  

 

_____________________________                                                _____________________________ 

Bc. Ondřej Melena                  Martin Tománek 

 

 

Zapisovatelé:  

 

Lukáš Petrusek – zápis                Jiřina Ullrichová – usnesení 

Klára Šikýřová – hlasovací zařízení 

 


